
ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRITO SUR 

N.º de Acta 5 / 2025

Carácter de la Sesión Ordinaria

Fecha de la Sesión 26 - mayo - 2025

Hora inicio / fin 20:05 h. - 21:24

Lugar Tenencia Alcaldía Sur

ASISTENTES:

PRESIDENTE

Antonio Ortolá Ortolá.

VOCALES

Concejales designados por los grupos políticos municipales.

Patricia Puerta Barberá Grupo Político PSOE

Vecinos propuestos por los Grupos Políticos Municipales

Joaquín Giner Pascual Grupo Político PSOE

Gracia Rodríguez Moleno Vecina propuesta por la Alcaldesa

Representantes de las AA.VV y AMPA

Raquel Martínez Berbel AA.VV. SAN JAIME – GRUPO ROQUETES

Constantino Muñoz Alarcón AA.VV SANTA TERESA

Miryam Sánchez Gragera AAVV LA ADUANA GRUPO LOURDES

Daniela Terfelea AMPA CEIP Exercit

Excusan asistencia

María España Novoa Grupo Político PP

No asisten

David Ariño Julián Vecino propuesto por la Alcaldesa

José L. Gómez Sánchez AA.VV. SAN BERNARDO

Miguel Angel Guillamón Naches AA.VV. VERGE DEL LLEDÓ

Manuel Cebrino Jaén vecino propuesto por grupo Político PP

SECRETARIA

Margarita Isabel Rodríguez Garrido 
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Orden del día. 

1º.- Aprobación si es procedente del acta de la sesión anterior de la Junta de

Distrito Sur de fecha 24 de febrero de 2025.

2º.- Informe del presidente.

4º.- Despacho extraordinario

5º.- Ruegos y Preguntas

En la Tenencia de Alcaldía Sur, en la calle Ricardo Catalá, esquina Joaquín Marqués,
siendo las 20:05 horas del día 26 de mayo de 2025, bajo la presidencia de Antonio
Ortolá Ortolá, presidente de la Junta y Consejo del distrito Sur, se reúnen los señores
y  señoras  arriba  señalados  al  objeto  de  celebrar  sesión  ordinaria  de  la  Junta
Municipal de Distrito Sur, con mi asistencia como Secretaria Delegada de la Junta
para dar fe del acto.

Comprobado el quorum de asistencia por la Presidencia se procede a iniciar la sesión
pasando a tratar los puntos incluidos en el orden del día 

1º.- Aprobación si es procedente del acta de la sesión anterior de la Junta de
Distrito Sur de fecha 24 de febrero de 2025.

Por no existir  objeciones al  borrador del acta de la sesión celebrada el día 24 de
febrero de 2025, por unanimidad se acuerda aprobarla. 

2º. - Informe del presidente

Por  parte  del  Presidente  Antonio  Ortolá  Ortolá,  se  informa  de  las  cuestiones
planteadas en la anterior sesión de Junta de Distrito Sur.

Que en relación a la falta de luz indicada por Miryam Sánchez Gragera de la AAVV la
Aduana grupo Lourdes en el parque de la explanada, se ha revisado la dotación de
alumbrado,  apreciando  los  servicios  que  es  adecuada,  no  obstante  se  realizará
medición luminotécnica para verificar niveles y ajustarla si es necesario.
En cuanto a la vigilancia por botellón y actos vandálicos en plaza pinturas de grafitis,
se  ha  dado  traslado  a  los  servicios  operativos  desde  la  Policía  Local  para  su
comprobación y actuaciones oportunas.
Limpieza en la calle Torrechiva y la plaza, además del resto del barrio y queja sobre
los  operarios  del  servicio  de  limpieza,  se  comunica  que  se  han  trasladado  a  la
empresa  sus  quejas  y  que  el  barrio  se  limpia  de  forma  manual  dos  veces  por
semana, actualmente no es posible incrementar la frecuencia.
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En relación a lo expuesto por Raquel Martínez Berbel de la AAVV San Jaime – grupo
Roquetes,  sobre la  problemática  de entrada y salida  del  mismo y el  camino que
proponen como una posible solución a la misma, los servicios municipales informan
que está en estudio y se informará sobre este aspecto.
En relación con la puerta puesta en el camino que sale por la acequia para poder
pasar  como acceso a Ctra.  Almazora,  este camino no es municipal,  pertenece a
varios propietarios, por lo que es difícil poder actuar en propiedad privada si estos
vecinos no desean dejar acceso.
Respecto  a  los  contenedores  de basura  a  la  entrada del  barrio  que  ofrecen mal
aspecto, se informa que en el nuevo contrato de recogida de residuos, está previsto
un cambio de contenerización en toda la ciudad, se tendrá en cuenta esta petición.
En  relación  con  la  falta  luz  en  el  camino  Roquetes,  zona  del  puente,  se  está
estudiando  una  solución  técnica  y  se  pedirá  autorización  previa  a  la  Dirección
General de Carreteras.

A los asuntos expuestos por Constantino Muñoz Alarcón, representante de la AAVV
Santa Teresa, sobre la revisión del alcantarillado y los colectores de agua de lluvia y
la limpieza del otro colector en calle Ludiente con Pozo Progreso por FACSA, se
informa por los servicios municipales que el  alcantarillado se revisa regularmente,
que se solicitó a la dirección de obra del nuevo acceso ferroviario al Puerto que se
pudiera conectar el colector a la cuneta, y que el de FACSA se ha dado traslado para
su limpieza.
En cuanto a la posible conexión mediante un vial de paseo por la acequia, entre los
barrios de Santa Teresa a Roquetes, se comunicó por la Comunidad de Regantes
hace tiempo que no existía inconveniente siempre que fuera el Ayuntamiento quien
se hiciera cargo de las obras necesarias y seguras para este cometido. Estas obras
suponen un coste económico elevado, no obstante se trasladará al departamento de
urbanismo para su estudio.
Así mismo, se solicitará información de la solución que se dio para cubrir la acequia
mayor en la calle Ludiente.
Patricia Puerta Barberá manifiesta que la solución es realizar lo que consta en el Plan
General.
También ha informado de que se ha pasado el aviso a la Unidad de Salud Pública
municipal sobre la queja por garrapatas en los solares.

A  lo  expuesto  por  Joaquín  Giner  Pascual  vecino  designado  por  el  grupo Político
PSOE, sobre el pipi can de la calle Onda por botellón los fines de semana, se ha
dado traslado a los servicios operativos desde la Policía Local para su comprobación
y actuaciones oportunas.
Sobre  la  valla  del  solar  muy deteriorada  y  peligrosa  en  la  plaza  Maestro  Arrieta
esquina calle  Ribelles Comins,  se trata de una parcela privada,  se ha iniciado el
expediente para que el propietario realice la limpieza y reparación del vallado.
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En cuanto al solar de la calle Pico Salvatierra, en el que vuelve a ser constante el
paso de gente para comprar o consumir droga y vuelven a haber enseres tirados, se
ha  dado  traslado  a  los  servicios  operativos  desde  la  Policía  Local  para  su
comprobación y actuaciones oportunas.  Asimismo,  se da traslado a la  Comisaría
Provincial de Policía.

A continuación se ha informado de la situación de los proyectos de presupuestos
participativos 24/25, que para el Distrito Sur fue la mejora de la accesibilidad y los
equipamientos  de  la  plaza  Serra  de  l’Esparraguera.  Para  próximas  sesiones  se
tendrá más información sobre las actuaciones que se están realizando.

Se ha propuesto a los miembros de la Junta de Distrito Sur que como la próxima
Junta  de Distrito  Sur,  estaría  prevista  para  el  30  de junio  de  2025,  junto  con  el
Consejo de Distrito, y siendo a final de mes las fiestas de San Juan y San Pedro,
adelantar la sesión al 16 de junio de 2025, estando de acuerdo los miembros de la
Junta de Distrito Sur.
Se comunicará a los miembros del Consejo de Distrito Sur, a los efectos de darles
participación.

3º.- Despacho extraordinario

No hay despacho extraordinario.

4º.- Ruegos y preguntas.

Raquel  Martínez Berbel de la AAVV San Jaime – grupo Roquetes,  indica que los
solares abandonados que están en la entrada del grupo Roquetes, Camí Roquetes,
están llenos de maleza y hierbas muy altas que invaden el camino de entrada, no se
puede casi ni ver el camino, es exagerado y muy peligroso, solicita que se limpie o se
requiera a los propietarios su limpieza y acondicionamiento.
Que faltan señales de “sin salida” en las calles del barrio, los vehículos al buscar la
salida a Almazora se meten por las calles y no pueden salir siendo peligroso porque
muchas de ellas desembocan en la acequia. Que se revise bien el barrio y sobre todo
en calle Plana Alta, Peña Salada, entrada a Camí Roquetes y Villamalur,  además
poner vallas en las calles que dan a acequia ya que es muy peligroso.
Cambiar las placas con los nombre de las calles, están muy deterioradas y viejas.
Hay mucho problema en el barrio por falta de aparcamiento, propone revisar la línea
amarilla  que  bordea  la  caseta  de  la  Asoc.,  se  ganaría  algo  de  aparcamiento  y
propone hacer zona de parking en la entrada del grupo, junto a la caseta.
En la entrada de la calle Peña Salada, siempre hay un charco que se supone que es
de la canalización de agua, que se arregle.

4

En cas de contindre este document
dades de caràcter personal objecte
de  protecció,  estos  es  troben
omesos o substituïts per asteriscos
(*)  o  per  PARTICULAR,  en
compliment  de  la  Llei  Orgànica
15/1999,  de  13  de  desembre,  de
Protecció  de  Dades  de  Caràcter
Personal. 

En  caso  de  contener  este  documento
datos  de  carácter  personal  objeto  de
protección, estos se encuentran omitidos
o  sustituidos  por  asteriscos  (*)  o  por
PARTICULAR, en cumplimiento de la Ley
Orgánica  15/1999,  de  13 de diciembre,
de  Protección  de  Datos  de  Carácter

Personal. 

C
ód

. V
al

id
ac

ió
n:

 5
LS

J9
D

X3
Y6

XD
6D

G
4Y

9A
ZJ

JE
W

P 
Ve

rif
ic

ac
ió

n:
 h

ttp
s:

//s
ed

e.
ca

st
el

lo
.e

s/
 

D
oc

um
en

to
 fi

rm
ad

o 
el

ec
tró

ni
ca

m
en

te
 d

es
de

 la
 p

la
ta

fo
rm

a 
es

Pu
bl

ic
o 

G
es

tio
na

 | 
Pá

gi
na

 4
 d

e 
12

 



Constantino Muñoz Alarcón, representante de la AAVV Santa Teresa, el puente sobre
el barranco vuelve a estar embozado, han reparcheado, puesto alquitrán y allí siguen
las vallas, pero el puente sigue igual. Hay árboles secos en los bordes del puente que
hay que quitar y adecentar. Manifiesta que si deben pasar vehículos grandes para
este cometido los vecinos no tienen problema en dejar que pasen por su terreno.
El  local  de  la  Asociación  sigue  sin  aire  acondicionado.  Fueron  los  servicios
municipales y quitaron una pieza que al parecer estaba rota, pero no han vuelto para
su  arreglo.  Hay  muchas  quejas,  ya  que  dentro  del  local  se  realizan  numerosas
actividades y a veces es imposible hacerlas por el calor que hace. Solicita se arregle
o se cambie el aparato de aire acondicionado lo antes posible.
Se revise el alcantarillado de la calle Pozo Progreso, hay numerosas casas tanto allí
como  en  Polígono  Serrería  que  no  tienen  alcantarillado  sino  pozos  ciegos  y  el
problema  es  que  muchos  vierten  sus  aguas  sucias  al  campo,  deberían  poderse
conectar a un alcantarillado público o requerirles para que lo hagan.

Miryam Sánchez Gragera de la AAVV la Aduana grupo Lourdes, manifiesta que se
debería dar una solución al gálibo del túnel de paso, ya que diariamente hay 2 o 3
vehículos,  (camiones  y  autobuses)  que  se  enganchan  o  atoran  en  el  túnel,
produciendo grabes desperfectos que al final serán peligrosos.
Que intenta comunicar  con Policía Local cuando estos sucesos ocurren y es casi
imposible que cojan la llamada tanto en el 092 como en el 112.
En cuanto a este Ruego, Antonio Ortolá comunica que se ha comunicado el tema a
Dirección de Carreteras y manifiestan que no hay señalización propia específica, solo
hay de alturas y tonelajes, no obstante estaba previsto colocar señalización luminosa.
Que es necesario fumigar por presencia de mosquitos y cucarachas en parque Sierra
Cazorla, calle Torrechiva, calle Vallibona, Gran Vía, calle Zucaina, calle Villores, calle
Chert y Camí Sequiota.
Limpiar  y  quitar  matojos  de  hierbas  en  Camí  Sequiota,  Gran  Vía  con  carretera
Nacional.
Dado el  problema de aparcamiento en el  Barrio,  adecentar como aparcamiento el
solar junto al parque de Bomberos y la Nacional.
Que por parte de la Policía Local se controle a los talleres de vehículos cercanos que
si utilizan este solar para desguazar e incluso dejar allí los vehículos.
Patricia  Puerta Barberá,  manifiesta que se pidió cesión de terrero en su día para
hacer las aceras y que se podría aprovechar el solar para aparcamiento.

Joaquín Giner Pascual vecino designado por el grupo Político PSOE, comunica hay
que  limpiar  el  solar  frente  al  colegio  Gregal,  está  muy  cerca  del  colegio  y  se
encuentra lleno de hierbas y sucio.
También limpieza del solar en calle Río Adra esquina Río Júcar.
Que el techo de la marquesina de la parada de bus situada en Avda. Gran Vía n.º 73
esta lleno de excrementos de pájaros, ramas y hojas, que se limpie.
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Que en la calle  Jacinto Benavente hay numerosos socavones,  que se reparchee,
también en calle Escalante esquina con calle Vázquez Mella.
Que en la Avda. Almazora está muy sucia, hay basura fuera de los contenedores y es
necesaria una poda de los árboles urgente.
Que igualmente  en la  plaza Vilanova d’Alcolea el  césped está muy deteriorado e
incluso seco, que se acondicione.

Patricia  Puerta  Barberá,  representante  del  grupo  municipal  Socialista,  solicita la
reparación o sustitución del suelo del parque infantil  situado junto al colegio Juan
García Ripollés y la calle l’Illa Baleato (parque de l’escoleta), ya que los niños y las
niñas han tropezado con las placas de corcho despegadas en diferentes puntos de la
superficie. adjunta fotos.
Solicita información sobre la finalidad del solar frente al pabellón Ciutat de Castelló,
sobre todo si se está poniendo en marcha para huerto urbano y se está realizando el
sorteo  de parcelas,  además  información  sobre  la  colocación  en  ese solar  de un
parking disuasorio, cuando se pondrá en marcha y que actuaciones se van a realizar.
Gracia  Rodríguez  Molero  persona  designada  por  alcaldía  comunica  que  tiene
entendido  que  saldrá  la  convocatoria  para  optar  a  los  huertos  urbanos  en  poco
tiempo.
Patricia Puerta Barberá propone que, si van a salir las convocatorias para optar a los
huertos  urbanos,  sería  interesante  que  se  mandara  la  información  a  través  de
participación ciudadana a las asociaciones vecinales.

El  presidente  comunica  que  se  trasladarán  los  ruegos  a  los  departamentos
municipales dando cuenta de las respuestas recibidas en la próxima Junta de Distrito.

Y siendo las 21:24 horas de la fecha indicada en el encabezamiento, por no haber
más  asuntos  que  tratar,  el  presidente  levanta  la  sesión,  de  todo  lo  cual,  como
Secretaria doy fe y, para que conste, levanto la presente acta que firmo junto con el
Presidente de la Junta Municipal de Distrito Sur.
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ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRICTE SUD 

N.º de Acta 5 / 2025

Carácter de la Sessió Ordinària

Data de la Sessió 26 – maig - 2025

Hora inici / fin 20.05 – 21.24

Lloc Tinença Alcaldia Sud

ASSISTENTS:

PRESIDENT

Antonio Ortolá Ortolá.

VOCALS

Regidors designats pels grups polítics municipals.

Patricia Puerta Barberá Grup Polític PSOE

Veïns proposats pels Grups Polítics Municipals 

Joaquín Giner Pascual Grup Polític PSOE

Gracia Rodríguez Moleno Vecin proposada per l’alcaldessa

Representants de las AV.

Raquel Martínez Berbel AV. SAN JAIME – GRUPO ROQUETES

Constantino Muñoz Alarcón AV SANTA TERESA

Miryam Sánchez Gragera AV. LA ADUANA GRUPO LOURDES

Daniela Terfelea AMPA CEIP Exercit

Excusen assistència 

María España Novoa Grup Polític PP

No assisteixen

David Ariño Julián Veí propsat per l’alcaldessa

José L. Gómez Sánchez AV. SAN BERNARDO

Miguel Angel Guillamón Naches AV. VERGE DEL LLEDÓ

Manuel Cebrino Jaén Grup Polític PP

SECRETÀRIA

Margarita Isabel Rodríguez Garrido 
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Ordre del dia.

1r.-  Aprovació  si  és  procedent  de  l'acta  de  la  sessió  anterior  de  la  Junta  de

Districte Sud de data 24 de febrer de 2025.

2n.- Informe del president.

4t.- Despatx extraordinari

5é.- Precs i Preguntes

En la Tinença d'Alcaldia Sud, al carrer Ricardo Catalá, cantonada Joaquín Marqués,
sent les 20.05 hores del dia 26 de maig de 2025, sota la presidència d'Antonio Ortolá
Ortolá,  president  de la Junta i  Consell  del  districte Sud, es reuneixen els senyors i
senyores a dalt assenyalats a fi de celebrar sessió ordinària de la Junta Municipal de
Districte Sud, amb la meua assistència com a Secretària Delegada de la Junta per a
donar fe de l'acte.

Comprovat el quòrum d'assistència per la Presidència es procedeix a iniciar la sessió
passant a tractar els punts inclosos en l'ordre del dia

1r.-  Aprovació  si  és  procedent  de  l'acta  de  la  sessió  anterior  de  la  Junta  de
Districte Sud de data 24 de febrer de 2025.

Per no existir objeccions a l'esborrany de l'acta de la sessió celebrada el dia 24 de
febrer de 2025, per unanimitat s'acorda aprovar-la.

2n. - Informe del president

Per part del President Antonio Ortolá Ortolá, s'informa de les qüestions plantejades en
l'anterior sessió de Junta de Districte Sud.

Que en relació a la falta de llum indicada per Miryam Sánchez Gragera de la AV la
Aduana  grup  Lourdes  al  parc  de  l'esplanada,  s'ha  revisat  la  dotació  d'enllumenat,
apreciant  els  serveis  que  és  adequada,  no  obstant  això  es  realitzarà  mesurament
luminotècnic per a verificar nivells i ajustar-la si és necessari.
Quant a la vigilància per botelló i  actes vandàlics en plaça pintures de grafitis, s'ha
donat trasllat als serveis operatius des de la Policia Local per a la seua comprovació i
actuacions oportunes.
Neteja al carrer Torre-xiva i la plaça, a més de la resta del barri i  queixa sobre els
operaris del servei de neteja, es comunica que s'han traslladat a l'empresa les seues
queixes  i  que  el  barri  es  neteja  de  manera  manual  dues  vegades  per  setmana,
actualment no és possible incrementar la freqüència.
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En  relació  a  l'exposat  per  Raquel  Martínez  Berbel  de  la  AV  Sant  Jaume  –  grup
Roquetes, sobre la problemàtica d'entrada i eixida del mateix i el camí que proposen
com una possible solució a aquesta, els serveis municipals informen que està en estudi
i s'informarà sobre aquest aspecte.
En relació amb la porta posada en el camí que sale per la séquia per a poder passar
com a accés  a  Ctra.  Almassora,  aquest  camí  no és  municipal,  pertany  a  diversos
propietaris, per la qual cosa és difícil poder actuar en propietat privada si aquests veïns
no desitgen deixar accés.
Respecte  als  contenidors  d'escombraries  a  l'entrada  del  barri  que  ofereixen  mal
aspecte, s'informa que en el nou contracte de recollida de residus, està previst un canvi
de contenidors en tota la ciutat, es tindrà en compte aquesta petició.
En relació amb la falta llum en el camí Roquetes, zona del pont, s'està estudiant una
solució tècnica i es demanarà autorització prèvia a la Direcció General de Carreteres.

Als assumptes exposats per Constantino Muñoz Alarcón, representant de la AV Santa
Teresa, sobre la revisió del clavegueram i els col·lectors d'aigua de pluja i la neteja de
l'altre col·lector en carrer Lludient amb Pou Progrés per FACSA, s'informa pels serveis
municipals que el clavegueram es revisa regularment, que es va sol·licitar a la direcció
d'obra  del  nou accés ferroviari  al  Port  que es poguera  connectar  el  col·lector  a  la
cuneta, i que el de FACSA s'ha donat trasllat per a la seua neteja.
Quant a la possible connexió mitjançant  un vial  de passeig per la séquia,  entre els
barris de Santa Teresa a Roquetes, es va comunicar per la Comunitat de Regants fa
temps que no existia inconvenient sempre que fora l'Ajuntament qui es fera càrrec de
les obres necessàries i segures per a aquesta comesa. Aquestes obres suposen un
cost econòmic elevat, no obstant això es traslladarà al departament d'urbanisme per al
seu estudi.
Així  mateix,  se sol·licitarà informació de la solució  que es va donar per a cobrir  la
séquia major al carrer Lludient.
Patricia Puerta Barberá manifesta que la solució és realitzar el que consta en el Pla
General.
També ha informat que s'ha passat l'avís a la Unitat de Salut Pública municipal sobre la
queixa per paparres en els solars.

A l'exposat per Joaquín Giner Pascual veí designat pel grup Polític PSOE, sobre el pipi
ca del carrer  Onda per botelló  els  caps de setmana, s'ha donat  trasllat  als  serveis
operatius des de la Policia Local per a la seua comprovació i actuacions oportunes.
Sobre  la  tanca  del  solar  molt  deteriorada  i  perillosa  en  la  plaça  Maestro  Arrieta
cantonada  carrer  Ribelles  Comins,  es  tracta  d'una  parcel·la  privada,  s'ha  iniciat
l'expedient perquè el propietari realitze la neteja i reparació del clos.
Quant al solar del carrer Pico Salvatierra, en el qual torna a ser constant el pas de gent
per a comprar o consumir droga i tornen a haver-hi estris tirats, s'ha donat trasllat als
serveis  operatius  des  de  la  Policia  Local  per  a  la  seua  comprovació  i  actuacions
oportunes. Així mateix, es dona trasllat a la Comissaria Provincial de Policia.
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A continuació s'ha informat de la situació dels projectes de pressupostos participatius
24/25, que per al Districte Sud va ser la millora de l'accessibilitat i els equipaments de
la plaça Serra de l’Esparreguera. Per a pròximes sessions es tindrà més informació
sobre les actuacions que s'estan realitzant.

S'ha proposat als membres de la Junta de Districte Sud que com la pròxima Junta de
Districte Sud, estaria prevista per al 30 de juny de 2025, juntament amb el Consell de
Districte, i sent a final de mes les festes de Sant Joan i Sant Pere, avançar la sessió al
16 de juny de 2025, estant d'acord els membres de la Junta de Districte Sud.
Es  comunicarà  als  membres  del  Consell  de  Districte  Sud,  a  l'efecte  de  donar-los
participació.

3r.- Despatx extraordinari

No hi ha despatx extraordinari.

4t.- Precs i preguntes.

Raquel Martínez Berbel de la AV Sant Jaume – grup Roquetes, indica que els solars
abandonats que estan en l'entrada del grup Roquetes, Camí Roquetes, estan plens de
mala herba i herbes molt altes que envaeixen el camí d'entrada, no es pot quasi ni
veure el camí, és exagerat i molt perillós, sol·licita que es netege o es requerisca als
propietaris la seua neteja i condicionament.
Que falten senyals de “sense eixida” als carrers del barri, els vehicles en buscar l'eixida
a Almassora es fiquen pels carrers i no poden eixir sent perillós perquè moltes d'elles
desemboquen en la séquia. Que es revise bé el barri i sobretot en carrer Plana Alta,
Peña Salada, entrada a Camí Roquetes i Vilamalur, a més posar tanques als carrers
que donen a séquia ja que és molt perillós.
Canviar les plaques amb els nomene dels carrers, estan molt deteriorades i velles.
Hi ha molt de problema en el barri per falta d'aparcament, proposa revisar la línia groga
que voreja la caseta de l'Assoc., es guanyaria una mica d'aparcament i proposa fer
zona de pàrquing en l'entrada del grup, al costat de la caseta.
En l'entrada del carrer Peña Salada, sempre hi ha un toll que se suposa que és de la
canalització d'aigua, que s'arregle.

Constantino  Muñoz Alarcón,  representant  de la  AV Santa  Teresa,  el  pont  sobre el
barranc torna a estar emboçat, han reapedaçament, posat quitrà i allí  segueixen les
tanques, però el pont segueix igual. Hi ha arbres secs en les vores del pont que cal
llevar i endreçar. Manifesta que si han de passar vehicles grans per a aquesta comesa
els veïns no tenen problema a deixar que passen pel seu terreny.
El local de l'Associació segueix sense aire condicionat. Van ser els serveis municipals i
van llevar una peça que pel que sembla estava trencada, però no han tornat per al seu
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arranjament.  Hi  ha  moltes  queixes,  ja  que  dins  del  local  es  realitzen  nombroses
activitats i a vegades és impossible fer-les per la calor que fa. Sol·licita s'arregle o es
canvie l'aparell d'aire condicionat al més prompte possible.
Es revise el clavegueram del carrer Pou Progrés, hi ha nombroses cases tant allí com
en Polígon Serradora que no tenen clavegueram sinó pous cecs i el problema és que
molts aboquen les seues aigües brutes al camp, haurien de poder-se connectar a un
clavegueram públic o requerir-los perquè ho facen.

Miryam Sánchez Gragera de la AV la Aduana grup Lourdes, manifesta que s'hauria de
donar una solució al  gàlib  del túnel de pas, ja que diàriament hi ha 2 o 3 vehicles,
(camions  i  autobusos)  que  s'enganxen  o  embossen  en  el  túnel,  produint  graves
desperfectes que al final seran perillosos.
Que intenta comunicar amb Policia Local quan aquests successos ocorren i és quasi
impossible que agafen la crida tant en el 092 com en el 112.
Quant a aquest Prec, Antonio Ortolá comunica que s'ha comunicat el tema a Direcció
de Carreteres i manifesten que no hi ha senyalització pròpia específica, només hi ha
d'altures i tonatges, no obstant això estava previst col·locar senyalització lluminosa.
Que  és  necessari  fumigar  per  presència  de  mosquits  i  paneroles  en  parc  Sierra
Cazorla, carrer Torre-xiva, carrer Vallibona, Gran Via, carrer Sucaina, carrer Villores,
carrer Xert i Camí Sequiota.
Netejar i llevar matolls d'herbes en Camí Sequiota, Gran Via amb carretera Nacional.
Donat el problema d'aparcament en el Barri, endreçar com a aparcament el solar al
costat del parc de Bombers i la Nacional.
Que per  part  de la  Policia  Local  es controle  als  tallers  de vehicles  pròxims que si
utilitzen aquest solar per a desballestar i fins i tot deixar allí els vehicles.
Patricia  Puerta  Barberá,  manifesta  que  es  va  demanar  cessió  de  terrer  en  el  seu
moment per a fer les voreres i que es podria aprofitar el solar per a aparcament.

Joaquín Giner Pascual  veí  designat  pel  grup Polític  PSOE, comunica cal netejar  el
solar enfront del col·legi Gregal, està molt prop del col·legi i es troba ple d'herbes i brut.
També neteja del solar en carrer Riu Adra cantonada Riu Xúquer.
Que el sostre de la marquesina de la parada de bus situada en Av. Gran Via núm. 73
aquesta ple d'excrements d'ocells, branques i fulles, que es netege.
Que al carrer Jacinto Benavente hi ha nombroses foradades, que es reparchee, també
en carrer Escalante escaira amb carrer Vázquez Mella.
Que en l'Av. Almassora està molt bruta, hi ha escombraries fora dels contenidors i és
necessària una poda dels arbres urgent.
Que igualment en la plaça Vilanova d'Alcolea el gespa està molt deteriorat i fins i tot
sec, que es condicione.

Patricia  Puerta  Barberá,  representant  del  grup  municipal  Socialista,  sol·licita  la
reparació o substitució del sòl del parc infantil situat al costat del col·legi Juan García
Ripollés i la calle l’Illa Baleato (parc de l’escoleta), ja que els xiquets i les xiquetes han
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entropessat amb les plaques de suro enlairades en diferents punts de la superfície.
adjunta fotos.
Sol·licita informació sobre la finalitat  del solar enfront del pavelló Ciutat de Castelló,
sobretot  si  s'està  posant  en marxa per  a  hort  urbà i  s'està  realitzant  el  sorteig  de
parcel·les, a més informació sobre la col·locació en eixe solar d'un pàrquing dissuasiu,
quan es posarà en marxa i que actuacions es realitzaran.
Gracia Rodríguez Molero persona designada per alcaldia comunica que té entés que
eixirà la convocatòria per a optar als horts urbans en poc temps.
Patricia Puerta Barberá proposa que, si eixiran les convocatòries per a optar als horts
urbans,  seria  interessant  que  es  manara  la  informació  a  través  de  participació
ciutadana a les associacions veïnals.

El  president  comunica  que  es  traslladaran  els  precs  als  departaments  municipals
donant compte de les respostes rebudes en la pròxima Junta de Districte.

I sent les 21.24 hores de la data indicada en l'encapçalament,  per no haver-hi més
assumptes que tractar, el president alça la sessió, de tot això, com a Secretària en
done fe i, per deixar-ne constància, alce la present acta que signe juntament amb el
President de la Junta Municipal de Districte Sud.
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